
Rovviltnemda i region 2. 
 
 
Innspill til forslag på kvote for gaupe i 2024 
 
Viser til dialogmøte i Skien 2/11-23 der det fra sau og beitenæringen ble presisert at det økende 
tapstallene lokalt i flere områder på skogsbeite må vektlegges når hunndyrkvoten settes. 
Saubesetningene ytterst i Nore og Uvdal og i Rollag kommune har sett en økning i tapstallene år for år 
og ligger i år på ca 8,5% lammetap. 
Det ble i møtet bekreftet av SNO at det er økning i tapet lokalt selv om de samlede tapstall er relativt 
stabile. 
Vi ble gjort kjent med at forslaget til kvote for jaktområde 1 er 5 dyr, hvorav 1 voksent hunndyr. 
Jaktområde 2 og 3 har i forslaget fått tildelt 5 dyr med 2 voksne hunndyr. 
Jaktområde 1 er stort og har en meget stor andel med sau som beiter på utmark.  
Vi mener derfor at Jaktområde 1 også må ha 2 voksne hunndyr i kvote fra jaktstart.  
Det er i praksis hunndyrkvoten som styrer uttaket av gaupe. 
Vi er svært tilfreds med at jaktområde 5 er foreslått som kvotefritt jaktområde. 
Vi anmoder Rovviltnemda i region 2 tar med seg dette innspillet når dere setter kvote på gaupe for 
2024. 
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